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Notulen van de Vergadering van Obligatiehouders van 
Qlayers Holding B.V. ("uitgevende instelling") 

 

Datum:  Woensdag 18 oktober 2023 om 11.00 – 13.00 uur 

Locatie: Vestiging Qlayers, Ampèreweg 2 te Delft 

Aanwezig: 

• 3 beleggers aanwezig  

• Josefien Groot, CEO Qlayers Holding B.V. (onderdeel 1) 

• Jonno van der Donk, CFO Qlayers Holding B.V. 

• René den Boer, Financial Controller Qlayers B.V. (vanaf onderdeel 2) 

• Myra Meijering, Rudmer Hoekstra namens NPEX 

• Stephan van de Vusse namens Stichting Obligatiehoudersbelangen, voorzitter en notulist van 
de vergadering 

 
1. Opening en rondleiding 

De heer Van de Vusse opent de 1e vergadering van obligatiehouders van de Qlayers Holding B.V. 

(“Qlayers”). Er zijn geen mededelingen of vragen van obligatiehouders vooraf binnengekomen. Hij 

geeft het woord aan mevrouw Groot. Aan de hand van een presentatie zet zij de producten en 

positie van Qlayers uiteen (zie presentatie op NPEX). Slide 16 geeft de propositie van Qlayers goed 

weer. Door de ontwikkelde industriële verfapplicatie door middel van robots scoort de Qlayers 

verftechniek het beste in de combinatie beperking overspray en verfverlies en hoogste snelheid en 

veiligheid. De techniek wordt primair toegepast bij het verven van opslagtanks. In de UK is gestart 

met de toepassing op schepen. Dit wordt op kleine schaal geoptimaliseerd om vervolgens te worden 

opgeschaald. Het distributienetwerk bestaat uit partners in Europa, VS/Houston, Canada, Singapore 

en Saudi-Arabië. Het is een conservatieve markt waar je met een innovatie echt de markt moet 

veroveren, geeft mevrouw Groot aan. Verkoop van apparatuur is het doel maar om nieuwe klanten 

over een drempel te halen, wordt ook gekeken naar verhuuropties. Ze vertelt dat de organisatie in 

2022-2023 aanzienlijk is versterkt met de komst van de heer Jonno van der Donk (CFO) en recent de 

heer Amel Vriesman (COO). De heer Vriesman is senior executive met 30 jaar ervaring in industrial 

services in de zware industrie. De organisatie groeit in omzet stevig door maar kwaliteit is key in deze 

behoudende markt geeft mevrouw Groot aan. We zetten alleen een volgende stap als we er klaar 

voor zijn. 
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De heer Van der Donk nodigt de aanwezigen uit voor een rondleiding in het mooie, transparante 

pand (voormalige autogarage) waar Qlayers dit jaar is ingetrokken. Het pand omvat werk- en 

opslagplaatsen en kantoor- en vergaderruimten.  

2. Toelichting jaarrekening 2022 

De heer Van der Donk neemt de aanwezigen mee door de jaarrekening 2022. De omzet is ten 

opzichte van 2021 gegroeid van EUR 344k naar EUR 2,3 mio. Het resultaat voor belasting was in 2021 

-/- EUR 502k en in 2022 was dit -/- EUR 1,1 mio. Slide 23 geeft schematisch de opbouw van het 

resultaat weer. Door het verlies is een belastinglatentie van EUR 525k opgenomen bij de financiële 

activa. Het eigen vermogen is door het verlies EUR 117k negatief geworden. 

3. Ontwikkelingen 2023, trends en vooruitzichten 

De halfjaar cijfers 2023 hebben laten zien dat de financiële performance een eerste, positieve 

kanteling aan het maken is. De omzet is EUR 280k hoger dan de 1e helft 2022 en de EBITDA is voor 

het eerst positief (+ EUR 15k). Het resultaat is nog negatief met (-/- EUR 260k). Opgemerkt wordt dat 

de halfjaar cijfers 2023 later in2023 zijn verlaagd. De heer Van der Donk geeft aan dat een correctie 

heeft moeten plaatsvinden ten aanzien van de EIC subsidie. Deze leek in 2023 zeker maar is toch 

afgewezen, waardoor is gecorrigeerd op de aangevraagde WBSO-uren over het eerste halfjaar 2023. 

De subsidies die wel (bijna) zijn toegewezen zijn: 

• NXTGEN: EUR 358k, toegewezen in september 2023 

• LiT: EUR 6,3 mio in 2x4 jaar, verwacht in november 2023  

Gevraagd wordt naar de financieringsstrategie van Qlayers en of extra geld nodig is. De heer Van der 

Donk geeft aan dat bij het huidige tempo geen extra geld nodig is maar wel als men gaat opschalen. 

Qlayers heeft een RC bij de Rabobank van EUR 250k en een banklening waarop men ca. EUR 

20k/maand aflost. Indien de kansen opportuun zijn, blijft Qlayers de mogelijkheden onderzoeken 

rondom het aantrekken van additioneel kapitaal in de vorm van subsidies, equity en leningen, om zo 

het opschalen te faciliteren.  

4.  Rondvraag 

Gevraagd wordt naar de financiële koers van het bedrijf ten opzichte van de groeiwens. De heer Van 

der Donk geeft aan dat omzet belangrijk is maar dat de brutomarge gezond moet zijn. Het jaar 2023 

zal qua resultaat en cash negatief zijn. Hij benadrukt dat zijn koers is dat Qlayers in 2024 cashflow 

positief zal zijn. De vraag wordt gesteld of Qlayers bij overliquiditeit obligaties gaat inkopen. De heer 

Van der Donk geeft aan dat dit nog niet opportuun is maar dat dit in de toekomst een interessante 

optie is.  

5.  Sluiting 

De heer Van der Donk dankt alle aanwezigen voor hun belangstelling.  De aanwezigen danken Qlayers 

voor de gastvrije, verzorgde ontvangst en zijn verheugd met de enthousiaste spirit die het bedrijf en 

de mensen uitstralen. De heer van de Vusse sluit de vergadering. 


